
630408

- Ramkhelawan, R.R. (Ryan)

Van: | _ sie 512)
Verzonden: vrijdag 19 maart 2021 10:24

Aan:

cc: ci. sie
Onderwerp: FW: Financiele ondersteuning sportsector

Bijlagen: P&A 2021001863.pdf

Beste collega’s,

Graag innemen op de directie waar de BES-eilanden onder vallen en waar ik nu met geen mogelijkheid de naam

meer van kan herinneren... excuus !

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Secretariaat Minister voor Medische Zorg en Sport,
drs. T. (Tamara) van Ark

ire pez 51 2500 FJ | Haa

«EEE>

var:EERESETI boriregov com>
Verzonden: donderdag 18 maart 2021 21:06

Aan: Minister voor Medische Zorg en Sport <IEEED Minvws.nl>

Onderwerp: Financiele ondersteuning sportsector

Geachte Minister van Ark,

Bijgaand treft u schrijven vanEEE.mbt financiéle ondersteuning sportsector.

Saludo kordial | Vriendelijke groet | Kind regards,

- en_. |err en Ondersteuning
Openbaar Lichaam Bonaire

Kaya Grandi # 51

Kralendijk, Bonaire, Caribisch Nederland

E: bonairegov.com

Dit e-mail bericht is vertrouwelijk en uilsluitend bedoeld voor de geadresseerde. Gebruik door en king aan is niet en one Indien u niet de geadresseerde benl,
verzoeken wij u derhalve de afzender hiervan op de hoogtle fe stellen en het bericht uit uw

bestanden

le fe Het O, Lichaam Bonaire en haar bestuursorganen sluiten voorts iedere

aansprakelijkheid wit die voortviosit uit de inhoud van dit bericht en Sings bijlagen. Het bericht geldt bovendien niet als officieel besluit maaris informatief van aard, tenzij uitdrukkelijk anders is

overeengekomen. U kunt geen rechlen aa en die daartoe niet bevoegd zijn. Het Openbaar Lichaam Bonaire spant zichin te voorkamen dat zich virussen in de

sagen) bij dit bericht bevinden. Desondanks Pingu zelfde iage(n) te controleren op virussen. He! Openbaar Lichaam Bonaire siuit iedere aansprakelijkheid uit voor schade (aan uw computer
)

door



Aan:

OPENBAAR LICHAAM Ministerie van Volksgezondheid Welzijn en

BONAIRE Spot
t.a.v. Minister drs. T. van Ark en

- staatssecretaris P.Blokhuis

Postbus 20530

2500 EJ Den Haag

Uw brief van:

Ons

Beane] In P
A 20oo 18 63

Datum:
3 )Betreft: financiéle ondersteunifid sportsector

Geachte Minister van Ark,

Geachte Staatssecretaris Blokhuis,

Door middel van deze brief wil ik uw aandacht vragen voor de sportsector op Bonaire, Sint

Eustatius en Saba.

De sportsector in Caribisch Nederland is volop in ontwikkeling. In het voorjaar van 2019 is

door staatssecretaris Blokhuis het Sport- en Preventieakkoord ondertekend met de eilanden.

Het doel daarvan is onder meer om te investeren in de sport door de sportvoorzieningen op

orde te brengen, bonden en clubs technisch, organisatorisch en administratief te

ondersteunen en een goede basis voor de sportinfrastructuur neer te zetten. Voor de

uitwerking hiervan wordt door het OLB en uw ministerie onder andere samengewerkt met

Nederlandse sportbonden. Vanwege de kleinschaligheid wordt ook aan een breder kader

gewerkt, zoals onder andere de omgeving van de scholen en wijken. Dit vooral omdat, gelet

op de cijfers van overgewicht en bewegingsarmoede, bewegen, preventie en leefstijl op

Caribisch Nederland erg belangrijk is.

De huidige COVID-19 crisis heeft grote gevolgen voor de sportsector. Trainingen competities

hebben stilgelegen en kunnen nog steeds niet op de normale wijze worden hervat. Hierdoor

kunnen erweinig tot geen inkomsten worden gegenereerd door clubs. Ook sponsoring door

bedrijven wordt moeilijker nu de huidige crisis ook grote gevolgen heeft voor de economische

sector. De lange termijndoelen en investeringen vanuit het sport- en preventieakkoord bieden

geen directe oplossing voor de sportsector.
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Gelet hierop wil ik u vragen om financiéle ondersteuning voor de sportsector in Caribisch

Nederland.

Europees Nederland kent voor de sportsector verschillende subsidieregelingen zoals BOSA

en SPUK. Daarnaast zijn naar aanleiding van COVID-19 ook regelingen (zoals TVS, TVL en

TASO) gekomen om de sportsector te ondersteunen. Voor de sportsector in Caribisch

Nederland is er geen specifieke regeling. Gedacht kan worden om een simpele en werkbare

oplossing te vinden om de sportsector in de geest van deze regelingen te ondersteunen,

waarbij maatwerk voor de eilanden mogelijk is. Juist nu is dit van belang, omdat voldoende

beweging een grote invioed heeft op een goede gezondheid.

Hopende op uw positieve overweging en bericht.

cc.

Bestuurscollege van het openbaar lichaam Saba

Regeringscommissaris van het openbaar lichaam Sint Eustatius

630408


